
 

Referat afdelingsbudgetmøde afd. 22 
den 6. september 2018 

1. Valg af ordstyrer. 

Mathias Grau blev valgt som ordstyrer 

 

2. Bestyrelsens beretning. 

Der er blevet etableret flere parkeringspladser i afdelingen, som også har medført at en enkelt have 

er blevet mindre. Hvilket er blevet rigtig godt. De nye parkeringspladser er blevet afmærket med 

streger og der er blevet opsat skilt. 

Alle carporte, garager, skurer og udestuer er blevet registreret, så afdelingen nu har en oversigt 

over hvilke afdelingen skal vedligeholde.  

Der er stadig problemer med affaldssortering ved miljøstationerne, så der opsættes skilte med 

affaldssortering. 

 

3. Bestyrelsens oplæg for 2019. 

Mathias fremlagde bestyrelsens oplæg for 2019.  

Fliserne lægger ikke ordentligt flere steder, de skal rettes op. Der er også nogle som skal ordnes. 

Haverne i afdelingen er for store, hvilket medfører at folk fravælger afdelingen. Det er meget 

kostbart at gøre haverne mindre. 

Når Elke stopper kunne en mulighed være at man kan betale for at få sin have ordnet. 

 
4. Budgetter for 2019. 

Mathias gennemgik budget for 2019, hvor der ingen huslejestigning kommer i 2019. Der er endda 
et lille overskud på 38.000, grundet renteindtægter. Derudover har afdelingen en samlet opsparing 
på 1.6 millioner. Budgettet blev godkendt. 

 
5. Indkomne forslag. 

I ordensreglerne skal der tilføjes at der ikke må foretages brug af støjende haveredskaber mellem 
kl. 12.00 - 14.00.  

 
6. Valg af afdelingsbestyrelsesmedlem - På valg var Hans Lage 

Hans Lage blev genvalg 
 

7. Valg af suppleant 
Leif Borup blev valgt 
 

8. Eventuelt 
Der blev diskuteret parkeringsforhold i afdelingen. Afdelingen har nu 18 parkeringspladser. Hvilket 
er rigeligt. 
Mathias takkede for god ro og orden. 

 
 
 
Referent: Camilla Simonsen 


